
    BO.0002.1.2023 

 

Protokół nr LIX/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 27 stycznia 2023 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek 1-7. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godz. 14:03 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Marcin Piluch 

13. Adam Śpigiel  

14. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 11, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 
1. Otwarcie obrad LIX sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

2) w sprawie rozpatrzenia petycji, 

3) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wieruszowa, 

4) w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na terenie Gminy Wieruszów w 2023 roku, 

5) w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz niezbędnych dokumentów 

do potwierdzenia tych kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Wieruszów, 

6) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, obowiązujące przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych 

udziałów w podwyższanym kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe Sp. z o. o. z siedzibą w Kaliszu, 

8) w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Łódzkiemu, 

10)  w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019-2023, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych programem wieloletnim "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

4. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

5. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie do porządku obrad podziękowań dla Pani 

Wiesławy Opackiej. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaproponowanych zmian w porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

Burmistrz Wieruszowa Rafała Przybył wraz z radnymi Rady Miejskiej złożył serdeczne 

podziękowania na ręce Pani Wiesławy Opackiej za wieloletnie koordynowanie pracy sztabu 

WOŚP w Wieruszowie. Został wyświetlony spot ze specjalnymi podziękowaniami od Jurka 

Owsiaka do Pani Wiesławy. 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich  

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim  

posiedzeniu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do zaproponowanych zmian  

w budżecie, polegających na przeniesieniu kwoty 1 010 000 zł przeznaczonej na pomoc 

rzeczową dla Województwa Łódzkiego na remont drogi wojewódzkiej nr 450 na terenie 

miejscowości Wyszanów. Ponadto zmniejsza się pomoc o 1000 zł i przeznacza się tę kwotę na 

zwiększenie dotacji celowej dla Powiatu Wieruszowskiego na przewozy autobusowe. Do planu 

finansowego wpisuje się kwotę 14 200 zł pochodzącej z rachunku pomocniczego Funduszu 

Pomocy, zgodnie z ustawą o pomocy obywatelom Ukrainy. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

 

2) w sprawie rozpatrzenia petycji, 

Przewodniczący Rady poprosił radnego Marcina Pilucha o odczytanie opinii Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, którą wypracowali członkowie Komisji po zapoznaniu się ze 



stanowiskiem kancelarii prawnej. Komisja pozostawiła petycję bez rozpatrzenia. (uchwała 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Mariusz Bartodziejski , Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek Gotfryd, Mirosław 

Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam 

Śpigiel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Boryczko 

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

3) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wieruszowa, 

Przewodniczący Rady poprosił radnego Marcina Pilucha o odczytanie opinii Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, którą wypracowali członkowie Komisji po zapoznaniu się ze 

stanowiskiem burmistrza i kancelarii prawnej. Komisja uznała skargę za bezzasadną  (uchwała 

Komisji Skarg,Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wieruszowa,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

 

4) w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na terenie Gminy Wieruszów, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 



wobec czego radny Mirosław Jakubczak odczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska do omawianego projektu. Podjęcie przedmiotowej uchwały 

wynika z realizacji zadania gminy dotyczącego przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych na terenie Gminy Wieruszów. Zaproponowany w 

uchwale plan prac umożliwi podjęcie działań w zakresie aktywizacji zawodowej osób 

bezrobotnych poprawiając ich sytuację materialną oraz pozwoli na realizację ważnych zadań 

na rzecz mieszkańców Gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 

terenie Gminy Wieruszów,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

5) w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz niezbędnych dokumentów 

do potwierdzenia tych kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Wieruszów, 

Radni po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią nie wnieśli pytań  

i uwag wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Mirosława Jakubczaka o przedstawienie 

opinii Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Radny Jakubczak 

poinformował, że Komisja uznała, iż podjęcie niniejszej uchwały wynika z konieczności 

wykonania przez gminę obowiązku ustalenia kryteriów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych oraz szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Wieruszów. Zaproponowane w uchwale kryteria pozwolą na 

określenie liczby punktów warunkujących przyjęcie dziecka do wskazanej placówki 

wychowawczej na terenie gminy. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz niezbędnych dokumentów do potwierdzenia 

tych kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Wieruszów,  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

6) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, obowiązujące przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, w związku z czym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji, która omawiała projekt 

uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że Komisja 

pozytywnie oceniła zaproponowaną w uchwale zmianę dotyczącą sposobu ustalenia wysokości 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu. Pozwoli to na uregulowanie kwoty zwracanej przez gminę 

rodzicom w związku z ponoszonymi przez nich kosztami oraz umożliwi dostosowanie uchwały 

do obowiązujących znowelizowanych przepisów prawa. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, obowiązujące przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

7) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych udziałów 

w podwyższanym kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o. o.  

z siedzibą w Kaliszu, 

Prowadzący obrady poinformował, że zostały radnym rozdane przez Naczelnika Wydziału 

Inwestycji i Zamówień Publicznych zestawienia dotyczące aktualnej liczby opraw oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Wieruszów oraz liczbę opraw przewidzianych do wymiany lub 

montażu w ramach realizacji programu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Łodzi „Ekolatarnia” z podziałem na miejscowości.  



Jeżeli radni będą mieli jakieś pytania bądź uwagi, wszelkich szczegółowych informacji udzieli 

Naczelnik Tomasz Jezierski. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych udziałów w 

podwyższanym kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o. o. z 

siedzibą w Kaliszu,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

8) w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał radnych, 

czy zgłaszają pytania. 

Radna Marlena Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zamiar przekazania 

dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu co pozwoli na realizację zadania własnego gminy 

dotyczącego zaspokojenia potrzeb w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

Dofinansowanie zadania realizowanego przez Powiat Wieruszowski, umożliwi mieszkańcom 

gminy korzystanie z sieci połączeń w ramach zorganizowanego transportu. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej Powiatowi Wieruszowskiemu,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski   



9) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Łódzkiemu, 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt był omawiany na Komisji, po czy zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu Marlena Ciężka przedstawiła pozytywną opinię wydaną do 

przedmiotowego projektu uchwały. Przekazana pomoc rzeczowa umożliwi przeprowadzenie 

pilnego remontu drogi wojewódzkiej zapewniając bezpieczeństwo jej użytkownikom, w tym 

mieszkańcom Gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Łódzkiemu,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

10) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-

2023, 

Radni – członkowie Komisji, po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią 

nie wnieśli pytań i uwag wobec czego Przewodniczący Rady poprosił radnego Władysława 

Kokota o przedstawienie opinii Komisji Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi. 

Radny poinformował, że proponowane zróżnicowanie odpłatności udzielonej pomocy od 

dochodu powyżej kryterium dochodowego nie ograniczy dostępności do tej formy pomocy, 

umożliwiając jeszcze efektywniejszą pomoc i wsparcie dla większej grupy osób do tego 

uprawnionych. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana przez Przewodniczącego Rady pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

11) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób 

objętych programem wieloletnim "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Władysława Kokota o przedstawienie opinii Komisji Mieszkaniowej, 

Pomocy Społecznej i Spraw Wsi. Radny Kokot poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła 

zaproponowane w uchwale podwyższenie kryterium dochodowego uprawniające do 

korzystania z tej formy pomocy do 200 %, co umożliwi bardziej skuteczną pomoc dla osób  

i rodzin w trudnej sytuacji bytowej. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

programem wieloletnim "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

4. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z LVIII  sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z LVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Jarosław Dębski, Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski   

5. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że dostępny jest nowy grafik przyjęć 

interesantów na 2023 rok. 

Głos zabrał radny Piotr Niełacny, który odniósł się do rozdanych przez Pana Tomasza 

Jezierskiego wykresów procentowych, dotyczących wymienionych opraw oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Wieruszów. Radny zapytał, czy Spółka Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe będzie dążyła do wymiany wszystkich opraw na oprawy LED. 

Przewodniczący Rady poprosił będącego na sali obrad Naczelnika Wydziału Inwestycji 

i Zamówień Publicznych, Pana Tomasza Jezierskiego o udzielenie radnym informacji. 

Zabranie głosu przez p. Jezierskiego uprzedził burmistrz wyjaśniając, że Spółka 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe będzie dążyła do stuprocentowej wymiany istniejących opraw 

na oprawy LED z systemem zdalnego sterowania city touch. Burmistrz podniósł w swojej 

wypowiedzi, że pozostanie w Spółce było bardzo dobrą decyzją ze względu na prężnie 

rozwijający się kapitał spółki i pozyskiwanie środków na realizację programów 

modernizacyjnych. 

Odpowiadając na pytanie radnego Niełacnego, Tomasz Jezierski wyjaśnił, że proces  

wymiany opraw oświetleniowych na oprawy LED uwarunkowany jest tym czy dana linia 

możliwa będzie do modernizacji. Rozdane radnym wykresy opraw oświetlenia ulicznego na 

terenie Gminy Wieruszów, dotyczą inwestycji polegającej na zainstalowaniu opraw tam, gdzie 

ich jeszcze nie ma oraz wymianie już istniejących. Zrealizowanie założonego planu pozwoli na 

osiągnięcie dodatkowych oszczędności związanych z oświetleniem ulic i miejsc na terenie 

gminy.  

Głos zabrał radny Kacper Owczarski, który poprosił o informacje w sprawie złożonej 

interpelacji złożonej w 2022 r., dotyczącej zamontowania lamp ulicznych przy ul. Ogrodowej. 



Tomasz Jezierski wyjaśnił, że czas realizacji od momentu zgłoszenia do wybudowania 

całej linii oświetlenia to około półtorej roku. Przewidywany termin realizacji to trzeci kwartał 

tego roku. 

7. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 14:03 

posiedzenie LIX sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                  Adam Śpigiel 

 

  

  


